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              PROTOKÓŁ Nr LV/2023      

 

z posiedzenia Rady Miasta Łaskarzew odbytego dnia  10 sierpnia 2023 roku  

w Urzędzie Miasta Łaskarzew 

 

Stan Rady Miasta – Przewodniczący Rady Miasta Leszek Bożek, Wiceprzewodnicząca 

Rady Miasta Aldona Pacek, Krzysztof Dudek, Fryderyk Głowacki, Konrad Grudzień, 

Łukasz Jasiński, Elżbieta Kubiak, Elżbieta Licbarska, Krzysztof Pietrzak, Łukasz 

Laskowski, Beata Kozikowska, 

 

Z udziałem: 

Skarbnik Miasta – K. Gąska 

Burmistrz Miasta – A. Laskowska 

Mecenas – G. Ćwikła 

Mieszkańcy  

 

Ad1. 
Przewodniczący Rady Miasta Łaskarzew Leszek Bożek otworzył LV Sesję Rady Miasta 

Łaskarzew. Przywitał obecnych, a następnie odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia /zalogowanie/. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata  

2023 – 2034. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za rok 2023. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania godności Zasłużony dla Miasta Łaskarzew. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania godności Zasłużony dla Miasta Łaskarzew. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania godności Zasłużony dla Miasta Łaskarzew. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze Miasta 

Łaskarzew. 

10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

11. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad.                                                

 

Ad1.  

Rada Miasta przystąpiła do pkt 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania przyjęcia porządku obrad /uczestniczy 11 radnych/ 

za – 11 osób, (jednogłośnie)  
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Brak uwag i pytań. 

 

Ad2. 
Rada Miasta przystąpiła do pkt 3. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania /uczestniczy 11  radnych/ 

za – 11, (jednogłośnie) 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad3. 
Rada Miasta przystąpiła do pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta na lata 2023 – 2034. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania /uczestniczy 11 radnych/ 

za - 10 

wstrzymuje się - 1 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad4. 
Rada Miasta przystąpiła do pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie za rok 

2023. 

 

Radny Głowacki powiedział, że komisje zaopiniowały pozytywnie uchwałę.  

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że zwiększenie budżetu będzie o 5 000 zł, a nie o 9 000 jak to 

było mówione na komisji połączonej. 

 

Radna Kozikowska zadała pytanie Skarbnik Miasta, czy koszt wykonania audytu nie 

wchodził w tę pulę środków. 

Skarbik Miasta odpowiedziała, że nie.  

Radna Kozikowska dodała, że nie był to koszt kwalifikowany. 

 

Radna Kozikowska zapytała się na jaki etapie jest „Maluch +”. 

Burmistrz odpowiedziała, że nie jest podpisana jeszcze umowa, ponieważ nie jest jeszcze 

przygotowana w pełni dokumentacja po stronie ministerstwa, co skutkuje uniemożliwieniem 

wszczęcia procedury przetargowej. Jest jak na razie na etapie oczekiwania.  

Radna Kozikowska zadała pytanie, czy jeżeli będzie podpisana umowa to będzie to koszt 

kwalifikowalny. 

Skarbik  Miasta odpowiedziała, że nie.  

Radna Kozikowska dodała, że jest bardzo duże zainteresowanie klubem dziecięcym Maluch 

+. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania /uczestniczy 11  radnych/ 

za - 9  

przeciw - 2 

 

Brak pytań i uwag. 
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Ad5. 
Rada Miasta przystąpiła do pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania godności Zasłużony 

dla Miasta Łaskarzew. 

 

Radna Kozikowska powiedziała, że jest sugestia od Radnych, aby zostały odczytane 

życiorysy kandydatów do tytułu nadania godności Zasłużony dla Miasta Łaskarzew. 

Radna Kubiak poparła Radną Kozikowską.  

 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał życiorys Romana Czecha, który zawarty był we 

wniosku o nadanie tytułu Zasłużony dla Miasta Łaskarzew: 
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Rada Miasta przystąpiła do głosowania /uczestniczy 11 radnych/ 

za -  11 (jednogłośnie) 

 

 

Ad6. Rada Miasta przystąpiła do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania godności 

Zasłużony dla Miasta Łaskarzew. 

 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał życiorys Zygmunta Gąski, który zawarty był we 

wniosku o nadanie tytułu Zasłużony dla Miasta Łaskarzew. /załącznik/ 
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Rada Miasta przystąpiła do głosowania /uczestniczy 11 radnych/ 

za - 11 (jednogłośnie) 

 

Brak pytań i uwag. 
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Ad8. 
Rada Miasta przystąpiła do pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania godności Zasłużony 

dla Miasta Łaskarzew. 

 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał życiorys Michała Rogali - Turskiego, który zawarty 

był we wniosku o nadanie tytułu Zasłużony dla Miasta Łaskarzew. /załącznik/ 
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Rada Miasta przystąpiła do głosowania /uczestniczy 11 radnych/ 

za - 11 (jednogłośnie) 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad9. 
Rada Miasta przystąpiła do pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

obszarze Miasta Łaskarzew. 

                                                    

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 11 radnych/ 

za – 9 osób, 

wstrzymuje się - 2. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad10.  

Rada Miasta przystąpiła do pkt 10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy 

sesjami.  

 

Burmistrz Miasta odczytała przygotowane przez siebie sprawozdanie oraz dodała następujące 

komentarze: 
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Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami   

tj.  

od 21.06.2023 r. do dnia 10.08.2023 r. 

 
Trwa realizacja kluczowych inwestycji miejskich jak również inwestycji powiatowej na 

terenie naszego miasta! 

 

Gospodarka wod.-kan. 
1. Przygotowywanie wniosku do Polskiego Ładu na modernizację infrastruktury wod.-kan.  

(budowa wodociągu na ul. Przychód, ul. Grzybowej, remonty przepompowni) 

2. Spotkanie z przedstawicielem firmy Pepeco ws. oczyszczalni ścieków 

3. Budowa kanalizacji sanitarnej – przerwa w pracach - termin realizacji listopad 2024 r., planowane 

wznowienie robót koniec sierpnia br. (równolegle w 3 rejonach Miasta) 

4. Wymiana zasuw na przyłączach wodociągowych na ul. Garwolińskiej – inwestycja finansowana z 

budżetu miasta (wykonywana równolegle z inwestycją powiatową) – podziękowania dla 

pracowników grupy wod.-kan. 

Infrastruktura drogowa 
1. Powiatowa Inwestycja – ul. Garwolińska (Rynek Duży)– trwają prace (ul. Kościuszki – 

zakończone), prosimy o stosowanie się do znaków drogowych i zmiany organizacji ruchu.  

 

Burmistrz Miasta powiedziała, że zostanie przygotowany wniosek do programu „Polski Ład” na 

przebudowę dróg gminnych i chodników i poprawę układu komunikacyjnego w mieście. Wniosek 

będzie miał charakter ogólny, bez nazw ulic oraz konkretne odcinki chodników. Nazywany  będzie 

ogólnie, ponieważ po otrzymaniu dofinansowania i po wspólnym uzgodnieniu będą wybierane 

konkretne odcinki dróg oraz chodniki. Kwota, o jaką Miasto będzie wnioskować wyniesie od 

5 000 000,00 do 6 000 000,00 zł. Uwzględnione będą drogi, do których jest przygotowana 

dokumentacja oraz uchwałą Rady Miasta, gdzie Radni wskazywali na priorytety gdy chodzi o 

inwestycje drogowe takie jak: 

- ul. Andersa, 

- ul. Fabryczna, 

- ul. Wyszyńskiego, 

- ul. Grzybowa, 

- ul. Brzozowa, 

- odcinek drogi „za pocztą”. 

- ul. Niecała oraz „kaczy dołek”, 

- ul. Żytnia, 

- ul. Przychód. 

Burmistrz Miasta dodała, że konkretne decyzje zostaną podjęte po otrzymaniu dofinansowania. 

Burmistrz wspomniała również o chodnikach na ul. Chopina, o których wspominała Rada Miasta 

oraz o poprawie dojazdu do SPZOZ. 

 

Radny Głowacki wspomniał o ul. Filtrowej, gdzie zdaniem radnego potrzebne są około 3 latarnie 

oraz wspomniał o drodze dojazdowej do wodociągu.   

Burmistrz Miasta odpowiedziała, że faktycznie latarnie są potrzebne na ul. Filtrowej. Burmistrz 

Miasta dodała, że na konsultacje z mieszkańcami,  które ulice wymagają remontu jest 

przewidywany okres około 2 – 3 miesięcy. Wspomniała również o krótkich odcinkach dróg, które 

wymagają poprawy. 

Przewodniczący Rady Miasta poparł składanie wniosków na inwestycje drogowe.  

 

2. Spotkania robocze z firmą Meliorant i PZD – na bieżąco 
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3. Złożone wnioski o dofinansowanie do RFRD – Obrońców Łaskarzewa oraz remont odcinka 

chodnika na ul. Chopina (od Garwolińskiej do Hallera). 

 

Burmistrz Miasta powiedziała, że wybór ul. Obrońców Łaskarzewa jest spowodowany tym, że droga 

ta spełnia warunki, parametry techniczne oraz spełniać funkcje komunikacyjną. Wspomniała również 

o składanych wnioskach na budowę oraz chodnika na ul. Chopina. Remont na ul. Kościuszki został 

zakończony, ruch jednokierunkowy na ul. Rynek Duży został wznowiony, prace na ul. Garwolińskiej 

trwają, między innymi układanie krawężników. Uwagi zgłaszane przez mieszkańców są na bieżąco 

rozpatrywane wraz z Powiatowym Zarządem Dróg.  

 

4. Przygotowywanie wniosku do Polskiego Ładu na przebudowy dróg i chodników 

Gospodarka mieszkaniowa 
1. Postępowanie w sprawie sprzedaży lokali Alejowa 14 – w trakcie (świadectwo energetyczne)  

2. Remont dachu na budynku mieszkalnym przy ZS Nr 2 

Sport, Infrastruktura sportowa 
1. Hala sportowa – podpisanie umowy z wykonawca, przekazanie terenu budowy, symboliczne 

wbicie szpadla 19 sierpnia br. godz.14:00 

 

Radna Kozikowska zadała pytanie, czy firma będzie weryfikowała podwykonawców. 

Burmistrz Miasta odpowiedziała, że jeżeli uda się wykonawcy znaleźć podwykonawców, to chętnie 

będą współpracować z lokalnymi firmami. 

Radna Kozikowska zwróciła uwagę na kwestię, czy informacje o podwykonawcach powinny być 

udostępnione, w tym dla Miasta Łaskarzew jako strony finansującej. 

Mecenas odpowiedział, że na etapie przetargu nie, ponieważ sam może nie posiadać jeszcze 

wystarczających informacji. Jako wykonawca bierze odpowiedzialność za prace prowadzone za 

podwykonawców. Jeżeli podwykonawcy są znani, wykonawca powinien podać tę informację do 

wiadomości, jeżeli zaś nie, wykonawca nie ma takiego obowiązku. 

Radna Kozikowska zwróciła uwagę, że w umowie jest zawarty zapis, że odpowiedzialność za pracę 

bierze główny wykonawca  

 

2. Ogłoszenie przetargu na remont Sali gimnastycznej w ZS Nr 2 (Mazowsze dla sportu) - 

 

Działalność kulturalna i promocja Miasta 
1. Akcja „Lato w Mieście” – MKRPAiU oraz DPT Bajka – cykl spotkań teatralnych w Stodole 

2. Udział w komisji dot. rozstrzygnięcia konkursu plastycznego „Mój Przyjaciel strażak” 

3. WSPÓLNE DZIAŁANIE - INICJATYWY LOKALNE W DPT  „BAJKA” – konkurs na 

Inicjatywy Lokalne – wyłoniono 6 wniosków 

4. Zawody Strażackie 2 lipca br. połączone z „rozpoczęciem Lata z Akordeonem w tle” 

5. Polski Ład Zabytki – dofinansowanie na remont „Hermanówki” 

6. Obchody rocznicy „Godziny W” 

7. Wydanie Biuletynu Informacyjnego Miasta 2/2023 

8. Przygotowania do Dni Miasta 19-20 sierpnia br. 

 

Burmistrz Miasta pochwaliła aktywne wsparcie organizacji pozarządowych w organizacji Dni Miasta. 

Wspomniała również o konkursie kulinarnym, który odbędzie się po raz pierwszy.  

 

Oświata 
1. Remont dachu - ZS Nr 2 i remonty bieżące w placówkach przed rozpoczęciem roku 

szkolnego. 

2. Spotkania robocze z Dyrektorami placówek  

3. Udział w zakończeniu roku w ZS Nr 1 i ZS Nr 2 
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4. Program Maluch+ na utworzenie Klubu dziecięcego dla 30 dzieci - ogłoszenie 

przetargu, adaptacja pomieszczeń i rekrutacja dzieci do klubu dziecięcego odbędzie się 

po podpisaniu umowy o dofinansowaniu 

5. Ogłoszenie przetargu na remont Sali gimnastycznej w ZS Nr 2 (Mazowsze dla sportu)– 

składanie ofert do 14 sierpnia br. 

   6. Wypoczynek wakacyjny dla dzieci: A) Akcja „Wakacje w Mieście 2023” – dla 100 

dzieci, B) Kolonie w Tatrach – dla 40 dzieci (środki z MKRPAiU). 

 

Bezpieczeństwo i ochrona środowiska 

1. Termomodernizacja Centrum Kultury – w trakcie realizacji 

2. Udział w Miejsko - Gminnym Dniu Strażaka i zawodach sportowo - pożarniczych 

3. Mobilny Punkt Informacyjny WCR w Urzędzie Miasta 

 

Urząd Miasta 
1. Bieżące spotkania i rozmowy z mieszkańcami, pracownikami Urzędu Miasta oraz  robocze 

spotkanie z RM 

2. Organizowanie wsparcia dla uchodźców z Ukrainy – obecnie w zasobach  miasta przebywa 9 

osób 

3. Udział w komisjach i sesjach Rady Miasta 

4. Udział w posiedzeniu Zarządu LGD 

5. Udział w walnym zebraniu Wspólnoty Gruntowej 

6. Udział w posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ – przygotowywany będzie konkurs na 

kierownika Przychodni SPZOZ 

7. Spotkanie z przedstawicielami Zarządu Fabryki Pollena 

8. Udział w konferencji w Węgrowie 

9. Udział w konferencji w Otwocku „Cyberbezpieczny Samorząd” 

10. Spotkanie z organizacjami pozarządowymi 

11. Udział w spotkaniach z parlamentarzystami  

12. Udział w obradach Kapituły „Zasłużony dla miasta Łaskarzew” 

13. Podpisanie umów (Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych, Mazowsze dla Sportu) 

14. Udział w spotkaniu z Dyr. Katarzyną Harmatą w Urzędzie Wojewódzkim 

15.  Opracowywanie koncepcji remontu „Hermanówki” 

 

Radna Kozikowska zadała pytanie dot. Koncepcji remontu,   kosztorysu „Hermanówki” 

Burmistrz odpowiedziała, że tyczy się to zakresu prac jaki będzie mógł być prowadzony w kwocie       

1 000 000 zł. 

Radna Kozikowska zadała pytanie czy koncepcja charakteru zabytku została już wybrana. 

Burmistrz Miasta odpowiedziała, że w wytycznych konserwatorach zabytków jest nacisk na 

utrzymanie stylu, jaki jest przedstawiony na archiwalnych zdjęciach ukazujących budynek. Burmistrz 

dodała również, że Miasto będzie myśleć o lokalach zamiennych dla obecnie zamieszkujących 

lokatorów „Hermanówki”.  

Brak pytań i uwag. 

 

Ad19.  

Rada Miasta przystąpiła do pkt 11. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta z 

działalności pomiędzy sesjami 

 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił przygotowane przez siebie sprawozdanie: 

- bieżące spotkania, 

- rozmowy z mieszkańcami, 
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- robocze spotkania z Radą Miasta, 

- udział w  komisjach i sesjach Rady Miasta, 

- udział w posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ,  

- udział w obradach kapituły Zasłużony dla Miasta Łaskarzew,  

- sprawy bieżące. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad.20. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 12. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Rady Miasta wspomniał o rozmowach prowadzonych z mieszkańcami. 

Wspomniał o sytuacji, gdzie mieszkańcy informowali telefonicznie Przewodniczącego Rady 

Miasta, że na targowisku miejskim zostały zostawione chemikalia. Przewodniczący Rady 

Miasta powiadomił pracownika Urzędu Miasta, po czym najprawdopodobniej przyjechała 

Straż Pożarna. Kolejną kwestią, którą mieszkańcy są zbulwersowani jest przeciekający dach 

w ZS nr 2, który był wyremontowany. Ostatnią kwestią, to spotkanie w klubie ŁKS Promnik. 

Wspomniał, że nie pamięta od kilkunastu lat aby było tak duże zainteresowanie przez 

rodziców na takich spotkaniach (ok. 30 osób). Przewodniczący dodał że poruszał kwestie 

najgorszej według niego infrastruktury sportowej w całym powiecie, braku zainteresowania 

Burmistrz Miasta, Przewodniczącego Rady Miasta i Rady Miasta oraz zbyt małej kwoty na 

utrzymanie klubu. Pomimo pomocy sponsorów środki nie są wystarczające, piłki do gry 

niszczą się szybko i potrzeba jest zakupu nowych. Wspomniał również, że dzięki inicjatywie 

Rady Miasta kwota przekazana dla klubu sportowego ŁKS Promnik wzrosła do 110 000 zł. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział o sekcji tenisa stołowego. Porównał Łaskarzew do 

pobliskich miejscowości, gdzie infrastruktura sportowa działa lepiej niż w naszym mieście. 

Wspomniał również o wniosku p. Łukasza Grabowca dotyczącego prośby o budowę Skate 

Parku w mieście Łaskarzew oraz o piśmie, które wpłynęło od mieszkańca ul. Przychód. 

Przewodniczący Rady Miasta oddał głos mieszkańcowi ul. Przychód 

 

Mieszkaniec zadał pytanie, na jakim etapie są prace dotyczące wodociągu, które są 

prowadzone przez Gminę Łaskarzew.  

Burmistrz Miasta odpowiedziała, że budowa wodociągu dalej trwa i prognozowany termin 

zakończenia prac wynosi około 3 miesięcy. 

 

Radna Kubiak odniosła się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady Miasta, zdaniem Radnej 

dotacja dla klubu sportowego ŁKS Promnik nie powinna być większa, z uwagi na rachunki 

jakie są opłacane, w tym rachunek za gaz w Hali Sportowej który wynosił około 32 000 zł, 

dodatkowo dochodzą rachunki za energię elektryczną oraz koszt zatrudnienia pracownika. 

Radna Kubiak powiedziała, że Miasto przekazuje więcej niż 110 000 zł na działanie klubu 

sportowego. 

Mieszkaniec zadał pytanie do Radnej Kubiak, czy  jej zdaniem tylko ŁKS Promnik korzysta z 

hali sportowej. 

Przewodniczący Rady Miasta porównał sytuację z pobliskimi gminami, gdzie jego zdaniem 

infrastruktura sportowa ma się o wiele lepiej niż w Łaskarzewie i kluby sportowe otrzymują 

większe kwoty na działanie klubu. Wspomniał jak w przeszłości pracowało 5 etatowych 

pracowników w klubie sportowym ŁKS Promnik na 2 drużyny, obecnie jest 6 – 7 drużyn i 

jednego pracownika zatrudnionego na pół etatu. Wspomniał o pracach prowadzonych 

społecznie, nie odpłatnie przez mieszkańców którzy dbają o boisko. Zdaniem 

Przewodniczącego boisko nie było remontowane od czasów jego utworzenia. Wspomniał 
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również, że dzięki Radnym kwota przekazywana na działanie klubu sportowego ŁKS 

Promnik wzrosła z 90 000 zł na 110 000 zł. 

Mieszkaniec powiedział, że czuje niezadowolenie, że na spotkaniu ŁKS Promnik nie było 

radnych oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Radna Kubiak oraz Radna Kozikowska powiedziały, że informacja o spotkaniu była podana 

jedynie na stronie na Facebook – u klubu sportowego, informacja o spotkaniu nie została 

przekazana do Radnych. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że według regulaminu informacja o spotkaniu 

została wywieszona na płocie.  

Radna Kozikowska powiedziała, że dzięki mediom społecznościowym widać duże 

zaangażowanie rodziców jak i dzieci w działaniu klubu sportowego ŁKS Promnik. Radna 

poparła słowa Przewodniczącego Rady Miasta, jej zdaniem przekazanie większej kwoty na 

funkcjonowanie klubu będzie bardzo motywujące dla społeczników jak i dla klubu.  Radna 

Kozikowska powiedziała, że widać po wykonanych pracach, że jest to praca rodziców dzieci, 

które ćwiczą w ŁKS Promnik i szkoda by było zaprzepaścić tę tradycje, trzeba wzmacniać  

chęci dla osób które działają dla miasta i dla sportu. Radna pochwaliła działania Burmistrz 

Miasta, w stosunku co do współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

 

Radna Kubiak wspomniała o nauczycielu lekcji wychowania fizycznego z ZS nr 1, który w 

czynie społecznym sam pozyskał pieniądze w kwocie około 20 000 zł od darczyńców z 

Miasta, dzięki czemu udało się utworzyć nową siłownie. Radna wspomniała również o 

rodzicach dzieci z koła tańca ludowego, gdzie rodzice robili stroiki, zorganizowali jarmark 

bożonarodzeniowy i pieniądze które udało się pozyskać zostały przekazane na zakup strojów 

dla dzieci. Zdaniem Radnej zaangażowanie społeczne jest ważne i w każdej instytucji brakuje 

pieniędzy.  

 

Radny Dudek zadał pytanie do Radnej Kubiak kto korzysta z tej siłowni. 

Radna Kubiak odpowiedziała, że dzieci z ZS nr 1. 

Radny Dudek zapytał się kto korzysta z hali sportowej oraz z boiska sportowego. Radny 

powiedział, że w porównaniu z siłownią, z hali korzystają dzieci z całego miasta, a z siłowni 

korzystają tylko dzieci z ZS nr 1, wspomniał również, że na zebraniu ŁKS Promnik nie było 

żadnego nauczyciela wychowania fizycznego.  

Przewodniczący Rady Miasta popiera słowa Radnego Dudka. Zdaniem przewodniczącego 

pomimo przekazania pieniędzy na siłownie, mieszkańcy nie mają tam wejścia. Popiera 

działania społeczne osób, które aktywnie włączają się w funkcjonowanie klubu ŁKS Promnik 

oraz rodziców dzieci z koła tańca ludowego. Przewodniczący Rady Miasta zadał pytanie 

Radnej Kubiak dlaczego siłownia jeszcze nie funkcjonuje. 

Radna Kubiak odpowiedziała, że w czerwcu 2023 r. zostało przygotowane pomieszczenie, 

musi zostać przygotowany regulamin korzystania z siłowni. 

 

Mieszkanka zadała pytanie do Burmistrz, wspomniała słowa Burmistrz Miasta, że „w 

Łaskarzewie jest tak dużo organizacji”. Wspomniała również o rozmowach z zeszłego roku 

dotyczącą ścieżk, ilość seniorów oraz o wycieczkach, na które jeżdżą seniorzy płacąc tylko 

część kwoty. Zapytała się kiedy będzie można wpisać więcej osób do klubu seniora.  

 

Głos został przekazany Radnemu Głowackiemu.  

 

Radny Głowacki ponownie poprosił o postawienie latarni na ul. Filtrowej, która prowadzi do 

oczyszczalni ścieków. Wspomniał również o złożonym piśmie do Burmistrz Miasta, które 

dotyczący utworzenia przejścia dla pieszych pomiędzy ul. Polną, a ul. Sosnową. Radny 

Głowacki zwrócił uwagę na zwiększenie ruchu na ul. Polnej.  
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Przewodniczący Rady Miasta zadał pytanie Radnemu, czy zdaję sobie sprawę z tego, że jeżeli 

zostanie utworzone przejście dla pieszych to żaden samochód, to w obrębie kilkunastu 

metrów żaden samochód nie będzie miał prawa być zaparkowany.  

Radny Głowacki powiedział, że w obrębie proponowanego przejścia dla pieszych samochody 

nie stają.  

 

Głos został oddany Mieszkance osiedla pod lasem. 

Mieszkanka zadała pytanie odnośnie braku połowy oświetlenia na połowie osiedla, czy jest to 

spowodowane awarią. 

Burmistrz Miasta odpowiedziała, że po rozmowach z konserwatorem oświetlenia potwierdza, 

iż jest to spowodowane awaria, awaria ta jest systematycznie usuwana.  

Mieszkanka wspomniała również o ul. Świerkowej, gdzie wspomniała, że ma obawy czy 

ulica zostanie wyremontowana.  

Burmistrz Miasta odpowiedziała, że dokumentacja do remontu ul. Brzozowej jest 

przygotowana.  

 

Przewodniczący Rady Miasta przekazał głos mieszkance. 

Mieszkanka przypomniała, że mama mieszkanki nie  otrzymała odpowiedzi od Burmistrz 

Miasta i poprosiła o uzyskanie jej. 

Burmistrz Miasta odpowiedziała, że program i klub senior + został już zakończony, można by 

było go zamknąć, ale miasto planuje kontynuować jego działania. Wcześniej środki były 

pozyskiwane z dofinansowania, aktualnie środki na funkcjonowanie klubu będą 

przekazywane z budżetu Miasta, o ile Rada Miasta zatwierdzi. Wspomniała, że w roku 

ubiegłym nie został złożony projekt z uwagi na przewidywane małe zainteresowanie na 

prowadzone przez codzienne 4 godzinne zajęcia.  

Mieszkanka zadała pytanie dlaczego jedna osoba za wycieczkę płaci np. pełną kwotę za 

wycieczkę organizowaną z klubu Senior +, a druga osoba płaci np. 200 zł. 

Burmistrz Miasta odpowiedziała, że osoba która nie jest członkiem klubu płaci pełną kwotę. 

Burmistrz dodała, że członkostwo w klubie Senior + nie ma związku z sytuacją finansową 

danej osoby, jedynie może skutkować dopłatami do bycia członkiem klubu.    

 

Głos został oddany mieszkańcowi ul. Garwolińskiej. 

Mieszkaniec przytoczył sytuację z przeszłości, gdzie wybierany był zarząd klubu Senior +. 

Mieszkaniec powiedział, że członek klubu otrzymał od Burmistrz kartkę z nazwiskami osób 

które powinny zostać zgłoszone do kandydowania. Mieszkaniec wspomniał, że osoby które 

zostały wybrane po pewnym czasie pokłóciły się.  

 

Radna Kubiak poprosiła o postawienie znaku stop na skrzyżowaniu ul. Cichej i ul. Targowej z 

powodu notorycznego łamania przepisów przez kierowców.  

 

Radna Kozikowska poprosiła o sprawozdanie z zebrania zarządu ŁKS Promnik. 

 

Burmistrz Miasta powiedziała, że dzień przed zebraniem ŁKS Promnik rozmawiała z 

prezesem klubu, gdzie podczas rozmowy uzgodnili, że skoro Burmistrz Miasta nie otrzymała 

oficjalnego zaproszenia to „nie jest tam potrzebna”. Burmistrz Miasta powiedziała, że szanuję  

autonomię każdego stowarzyszenia i prawo do spotkań wewnętrznych, ale nie ma żalu, 

ponieważ zdaję sobie sprawę z tego, że stowarzyszenia potrzebują czasem spotkać się same 

ze sobą. Burmistrz dodała, że zostało to omówione z prezesem ŁKS Promnik kilka dni 

wcześniej, co nie oznacza, że Radni oraz Burmistrz nie interesują się klubem sportowym.  

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że również nikt go nie zapraszał, ale był na 

zebraniu. 
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Burmistrz Miasta zadała pytanie do wszystkich obecnych na Sali, czy może obiecać 

mieszkance, że ul. Świerkowa zostanie wyremontowana.  

Radni są zgodni z Burmistrz Miasta. 

 

Głos został oddany W.L. 

 

Pan. W.L. zadał pytanie Burmistrz Miasta, czy ul. Garwolińska będzie węższa o 1,2 m. 

Burmistrz Miasta powiedziała, że szerokość ulicy zostanie ujednolicona, jej szerokość będzie 

wynosiła 5,5 m, w miejscach gdzie uprzednio szerokość wynosiła 7m. 

Pomiędzy Burmistrz Miasta, a mieszkańcem trwa dyskusja na temat remontu ul. 

Garwolińskiej.   

Pan W.L zwrócił uwagę, że ruch na ul. Garwolińskiej jest większy niż  na ul. Warszawskiej, 

lecz ul. Garwolińska jest węższa.  

Burmistrz Miasta powiedziała, że wszystko jest budowane zgodnie z przepisami i 

standardami. 

 

Pan W.L. zadał pytanie dotyczące ul. Andersa, czy będzie przebudowywana. 

Burmistrz Miasta odpowiedziała, że ul. Andersa jest przewidywana do przebudowy.  

Pan W.L. zapytał się o termin przebudowy. 

Burmistrz Miasta odpowiedziała, że przebudowa rozpocznie się, gdy Miasto otrzyma 

dofinansowanie.  

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że do 16 sierpnia jest czas na złożenie wniosków, 

następnie rozpatrzenie wniosków będzie trwać około 2 – 3 miesiące. 

Pan W.L. wspomniał o wniosku złożonym do Urzędu Marszałkowskiego. 

Burmistrz Miasta powiedziała, że ul. Andersa jest przewidywana do budowy i zostanie 

wykonana w tej kadencji.  

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że łatwiej jest uzyskać pieniądze z programu Polski 

Ład niż z Urzędu Marszałkowskiego, ponieważ dofinansowanie z programu Polski Ład 

wynosi powyżej 80%, a z Urzędu Marszałkowskiego wynosi 60% co skutkowało by dużo 

większym wkładem własnym, a środków takich Miasto nie posiada. Przewodniczący dodał, 

że wnioski nie są wycofywane. 

Pan W.L. zadał pytanie „czy sam mam to załatwić i co Pani później powie jak z Panem 

Mecenasem będziecie kręcić lody?”. Pan W.L. powiedział, że w niedługim czasie może 

powstać kolejny komitet popierający budowę ul. Andersa.  

Burmistrz Miasta odpowiedziała, żyjemy w wolnym kraju i każdy może robić co chce.  

 

Mieszkanka ul. Świerkowej zabrała głos, powiedziała, że ma żal do byłego Burmistrza, że za 

jego kadencji nie była wykonana droga na osiedlu pod lasem. 

Pomiędzy Mieszkanką, a W.L. wywołała się burzliwa dyskusja. 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad LIV Przewodniczący podziękował wszystkim i 

zamknął obrady.   

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

       Przewodniczący Rady Miasta 

 

 

 

                           Leszek Bożek 
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LISTA GOŚCI ZAPROSZONYCH  
Radny Powiatu Garwolińskiego - J. Tomala,  

Wicestarosta Powiatu - M. Ziędalski,  

Przewodniczący Rady Powiatu - W. Trzaskowski 

Dyrektor ZS nr1 – Ewa Gąska 

Dyrektor ZS nr2 – Monika Krawczyk 

Kierownik DPT „Bajka” – Monika Walenda 

Kierownik Biblioteki Miejskiej – Elżbieta Paśnicka 

Kierownik MOPS w Łaskarzewie – Anna Tobiasz 

Prezes OSP w Łaskarzewie – Piotr Korycki 

Prezes Koła Polskiego Związku Wędkarskiego – Dariusz Paszkowski 

Prezes Klubu Sportowego ŁKS „Promnik” – Sebastian Kornacki 

p.o. Kierownik SPZOZ w Łaskarzewie – Józef Tomala 

p.o. Kierownika Posterunku Policji w Łaskarzewie -  asp. szt. Sebastan Tomaszewski  

Media /Tygodnik Siedlecki, Echo Podlasia,, Życie Siedleckie,, Twój Głos, Wirtualny 

Garwolin 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołował: M. Jasiński 

 


